
Referat af bestyrelsesmøde torsdag d. 6/9-2012 hos Laila 

 

Alle mødt. 

 

 

 

Nyt fra formanden 

 

Mads efterlyste input til formandsberetningen. 

Vores hjemmeside er næsten færdig og klar til brug. 

  

Å-projektet  / grønne område 

 

Der skal sættes et skilt op ved stisammenfletningen ind til vores område, som viser at det er en blind 

sti ind til det grønne område. Det viser sig nemlig, at fremmede som benytter den nye sti over broen 

bliver i tvivl om, hvad der er den rigtige retning. Laila bestiller et skilt omgående. Der mangler 

endnu, at blive lagt grus på stierne op til Chr. Lehns Vænget og til Anneksvænget. 

Opgravningen til ny afløbsledning fra no. 22 mangler at blive jævnet. Der ligger også en del grene, 

som skal fjernes. De gamle bænke samt ”lille bålplads” skal reetableres. Mads tager kontakt til 

Skov- og Naturstyrelsen.  

Bestyrelsen har fra dags dato enstemmigt vedtaget at nedlægge den store bålplads, da den vil 

komme til at skæmme det grønne område.   

Mads bestiller nye bænke for ca. 8000 kr. Penge som vi har modtaget i erstatning og som er 

øremærkede. 

 

Veje og fortove. 

 

Kommunens repræsentant skal ud og se på vores klage over de nye fliser. 

Ib har sammen med kommunen gennemgået vores vejvedligeholdelseskonti. Det viste sig, at vi har 

50.000 kr. plus R.R.. i alt 69.000 kr. stående. Vel at mærke efter udskiftningen af fortovsfliser i 

vænget, no. 25 – 45. Disse er allerede øremærket til vedligehold i vænget, no. 1 – 23. 

Vi er blevet enige om nye skilte med ”legende børn”. Laila bestiller straks. 

   

Arrangementer mm. 
 

Vedr. generalforsamling; Bo aftaler med skolen. Anders skriver indkaldelsen. Laila kopierer og Ib 

deler ud. Bo sørger for øl og vand. 

Vi er tre på valg. Bo , Anders og Mads. 

Kontingentet sættes til kr. 300, hvilket er en reducering på en halvtredser. 

 

Eventuelt.  

 

Vi mødes et kvarter før generalforsamlingen. 

 

Næste møde. 

 

Afholdes efter generalforsamlingen, så den nye bestyrelse kan konstituere sig. 


